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ZAPISNIK 
 

18. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce, 
ki je bila  v četrtek, 3. 4. 2025, ob 18.00 uri, 

v mali sejni sobi Krajevne skupnosti 
 
Prisotni: Špela Globočnik, Branko Rupar, Mojca Bešter, Matej Burgar, Miha Gluščič, 
Andrej Jalen, Franci Kapus, Jože Mlinarič, Branko Nerat,  
Opravičeno odsotni: Zlatica Demšar, Matjaž Planinšek 
Drugi prisotni: Boštjan Brelih, tajnik KS Lesce 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 
 
 
Dnevni red: 

1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 18. redne seje 

2. Potrditev zapisnika 16. redne in 17. izredne seje KS Lesce 

3. Finančno poročilo 

4. Aktualna prostorska vprašanja 

5. Pokopališče 

6. Otroško igrišče in parkirišče 

7. Čistilna akcija 

8. Razno 

a) Knjižnica 

b) Nov defibrilator 

c) drugo 

 
 
Predsednica je opozorila, da se seja snema, pripomb udeleženih ni bilo. Prisotne je 
pozvala, da se držijo dnevnega reda in ne govorijo en čez drugega.  
 

  
1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 18. redne seje 

Prisotnih je bilo devet od enajstih članov Sveta KS Lesce.  
 

SKLEP: Dnevni red je bil sprejet soglasno.  
 
 

2. Potrditev zapisnika 16. redne seje Sveta KS Lesce in 17. izredne seje sveta 
KS Lesce 
Pripomb na zapisnika ni bilo.  

 
SKLEP: Zapisnika 16. redne seje Sveta KS Lesce in 17- izredne seje sveta 
KSL Lesce sta bila soglasno potrjena. 
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3. Finančno poročilo 
Predsednica je poda finančno poročilo za obdobje 7. 2. 2025 do 3. 4. 2025.  
V tem obdobju je bilo za 9.149,14 EUR prihodkov in za 8.348,11 EUR odhodkov  
Presežek prihodkov nad odhodki v tem obdobju znaša 801,03 EUR. 
Pripomb na poročilo ni bilo.  

 
SKLEP: Člani Sveta KS Lesce so soglasno potrdili finančno poročilo. 

 
 
4. Aktualna prostorska vprašanja 
V sredo, 5. 3. 2025 je DRSI in Občina Radovljica v Čebelarskem centru Lesce 
pripravila predstavitev projekta "Nadgradnja železniške postaje Lesce Bled na progi 
št. 20 Ljubljana – Jesenice – d.m«, ki bo izvedena v okviru posodobitve slovenskega 
železniškega omrežja. Sprva je Občina Radovljica podala napačno uro predstavitve, 
katero je objavila KS Lesce. Posledično je med krajani prišlo do zmede.  
Predsednica pove, da so pripravljavci projekta delno predstavili projekt, več pa niso 
uspeli, ravno tako prisotni niso uspeli zastaviti vseh vprašanj, saj je župan predstavitev 
predčasno prekinil.  
Po predstavitvi je Svet KS kontaktiral predsednik TD Lesce in izrazil željo po srečanju, 
da se uskladijo predlogi in pripombe na predstavitev. 
V četrtek, 20. 3. 2025 smo se sestali predsednik TD Lesce, Zlatko Kavčič, direktor TD 
Lesce, Peter Kavčič ter člani sveta KS Lesce, Špela Globočnik, Branko Rupar, Jože 
Mlinarič in Matjaž Planinšek. Sprejeli in predlagali smo nekatere predloge, stališča, 
spremembe in dopolnitve: 

- Pri postajališču je potrebno povečati število mest za postajanje avtobusov iz 
sedaj predvidenih dveh na najmanj tri oziroma štiri. 

- Povečati je potrebno površine za parkiranje osebnih avtomobilov. Predvideti 
je potrebno izgradnjo podzemne garažne hiše oziroma pripraviti nastavke 
zanjo. 

- Tako kot je predviden pločnik od prehoda pod železniškimi tiri v smeri Alpske 
ceste, je enko potrebno v načrt vključiti pločnik v smeri Šobčeve ceste. 

- V objektu ŽP ali v sosednjem objektu (kraljeva čakalnica) naj se zagotovi 
prostor za Turistično informacijski center. 

- Višina podvoza mora omogočati vožnjo avtobusov javnega prometa in večjih 
vozil za potrebe prebivalcev Lesc. Tranzitni tovorni promet naj bo prepovedan.  

- Iz predvidenega pločnika v podvozu na levi strani ceste iz smeri Bleda je 
potrebno zgraditi stopnice za dostop na Alpsko cesto in s tem omogočiti varno 
pot v šolo. 

- Predvidi naj se krožišče pri Finžgarjevi ulici, če ne to, pa je na Finžgarjevi ulici 
potrebno zagotoviti tretji pas za zavijanje levo.  

- Kot glavni dostop  na območje bivše Verige naj ostane iz južne strani že 
zgrajena cesta skozi Dolino, preko krožišča in po Šobčevi cesti na cesto skozi 
Verigo. 

Člani sveta predlagajo še ureditev krožišča pri Mraku. 
 
Pričakuje se, da bosta investitor in Občina Radovljica (za posege, ki niso predmet 
investicije za preureditev železniške postaje Lesce-Bled, ampak so v domeni občine) 
te predloge vključila v obravnavani projekt kot celovite rešitve in da ne bo šlo za ločeno 
načrtovanje z utemeljitvijo, da sta dva investitorja.  
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Glede na velik interes bo Občina Radovljica v sodelovanju s predstavniki 
projektantskega podjetja Tiring d.o.o. in Direkcije Republike Slovenije za infrastrukturo 
organizirala še eno predstavitev projekta nadgradnje železniške postaje Lesce Bled, 
in sicer v četrtek, 10. aprila 2025, ob 17. uri v prostorih Čebelarskega centra Gorenjske 
v Lescah.  

Sklep: Člani sveta KS Lesce potrdijo stališča. Oblikovana stališča se 
pošljejo na DRSI, Občino Radovljico in Slovenske železnice. Stališča se 
pošljejo v podpis tudi društvom.   

 
 

5. Pokopališče 

Občina Radovljica je na Svet KS Lesce poslala dopis o urejanju razpolagalnih 
pravic za pokopališko dejavnost in prikaz nepremičnin v lasti KS Lesce. 
Trenutno skoraj vso pokopališko dejavnost v občini, ki obsega upravljanje in 
urejanje pokopališč izvajajo Krajevne skupnosti. Ker pa le-te po Zakonu o pogrebni 
in pokopališki dejavnosti ne morejo več zagotavljati izvajanja storitev upravljanja s 
pokopališči. Iz tega razloga je predvideno, da bi se pokopališka dejavnost prenesla 
na javno podjetje Komunala Radovljica d.o.o. 
Ker pa imamo Krajevne skupnosti v lasti pokopališča in pokopališke objekte, je 
potrebno še pred začetkom postopkov za prenos pokopališke dejavnosti urediti 
razpolagalne pravice, ki jih občina mora imeti zagotovljene na teh nepremičninah.  
Občina od Krajevnih skupnosti lahko nepremično premoženje pridobi na različne 
načine: 

- z brezplačnim prenosom lastninske pravice: občina postane zemljiškoknjižna 
lastnica nepremičnine in prevzame vso skrb ter stroške za investicijsko 
vzdrževanje. Ker ji ni potrebno zagotoviti sredstev za odkup, lahko več 
sredstev nameni za investicijska vlaganja v te objekte.  

- z odkupom: občina postane zemljiškoknjižna lastnica nepremičnine in 
prevzame vso skrb ter stroške za investicijsko vzdrževanje. Ker mora 
zagotoviti sredstva za odkup, posledično ne bo razpoložljivih sredstev za 
investicijska vlaganja v te objekte.  

- z najemom: občina postane najemnica nepremičnine in za najem lastniku 
plačuje najemnino. Lastnik še naprej izvaja investicijsko vzdrževanje 
nepremičnine. 

Odprla se je razprava. Poleg KS Lesce je lastnik pokopaliških objektov na 
pokopališču v Lescah tudi Turistično društvo Lesce. Od TD Lesce se pridobi 
mnenje. Svet KS Lesce bo o zadevi odločil na naslednji seji. 
 
Občina je posla tudi dopis o odpadnih nagrobnih svečah. Uredba o odpadnih 
nagrobnih svečah poleg obveznosti upravljalca pokopališč določa tudi, da je oddaja 
odpadnih nagrobnih sveč izvajalcu javne službe zbiranja brezplačna.  

Komunala Radovljica d.o.o. je zaračunavala stroške odpadnih nagrobnih sveč in 
stroške najema zabojnika. Ker pa Uredba o odpadnih nagrobnih svečah 
predpisuje brezplačno oddajo odpadnih nagrobnih sveč, Komunala Radovljica 
ne bo več zaračunavala stroškov odvoza, še vedno pa bo zaračunavala stroške 
najema zabojnika. 

 
Andrej Jalen pove, da se v začetku aprila začnejo obnovitvena dela strehe na delu 
obzidja pokopališča.  
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Sklep: O urejanju razpolagalnih pravic za pokopališko dejavnost se pridobi 
mnenje TD Lesce. Svet KS Lesce se o tem opredeli na naslednji seji. 
 
 

6. Otroško igrišče in parkirišče 

Na otroškem je bil opravljen pregled stanja. Pregled igrišča je opravila tudi Občina 
Radovljica, ki bo poslala poročilo in s predlogi za popravilo oziroma zamenjavo.   
Jože Ropret je poslal ponudbo za izvedbo vzdrževalnih del na igrišču. Na igrišču je 
bil že zamenjan vodnjak. Pipa pa je prekratka in voda šprica vse naokoli. Jože 
Ropret bo preveril, če lahko dobi nadomestna dela, drugače se kupi novo pipo. 
Dogovorjeno je že bilo, da se pobarva hiška, kjer je stranišče in skladišče in ostale 
lesene dele. Lokomotivo je potrebno odstraniti in narediti nove temelje. Odstrani se 
vodnjak sredi igrišča, ki ni v uporabi. 
 

Sklep: Na otroškem igrišču se izvede barvanje in obnova temeljev za 
lokomotivo.  

 
Pridobili smo tudi ponudbo za asfaltiranje poti do pumptracka. Ponudba je vredna 
2.202,06 EUR in  vključuje izkop pešpoti, dobavo in vgrajevanje drobljenca, dobavo 
in polaganje asfalta dobavo in planiranje sejane zemlje okoli asfalta. 
 

 Sklep: Svet KS Lesce potrdi ponudbo za asfaltiranje pešpoti do 
pumptracka.  Na občino se vloži vloga za odobritev pravnega posla in 
naroči izvedba. 

 
Prejeli smo ponudbo za zapornico na parkirišču. Predsednica predlaga, da se 
zapornica naredi na že delno ograjenem parkirišču pred otroškim igriščem. 
Parkirišče je ekvivalent parkirišči, ki ga ima najemnik restavracije v najemu.  
Najemnik restavracije bo o tem premislil. 
Miha Gluščič pridobi še ena ponudba za postavitev zapornice in izvedbo gradbenih 
del.  
 

Sklep: Pridobi se še ena ponudba za postavitev zapornice in ponudba za 
izvedbo gradbenih del. O zadevi se odloča na naslednji seji.  

 
 

7. Čistilna akcija 

V soboto, 5. 4. 2025 bo v okviru projekta Očistimo Slovenijo izvedena čistilna akcija 
v občini Radovljica. Koordinator za KS Lesce je Zlatica Demšar. Zbirna mesta po 
KS Lesce so pri Restavraciji Center Lesce, na krožišču Dolina Lesce, pri vodnjaku 
v Studenčicah – koordinator Mojca Bešter, pri mlekarni v Hrašah – koordinator 
Branko Rupar in pri gasilskem domu v Hlebcah – koordinator Matej Burgar. 
Za malico poskrbi KS Lesce – 3,00 EUR na udeleženca sofinancira Občina 
Radovljica. 
Med razpravo je bi podan predlog, da občina dvigne participacijo za malico.  

 

Sklep: Svet KS Lesce potrdijo koordinatorje čistilne akcije.  
Predsednica na seji Odbora Krajevnih skupnosti poda predlog o višji 
participaciji občine za malico na čistilni akciji.  

8. Razno 
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a) Knjižnica 

Knjižnica A. T. Linharta Radovljica se prijavlja na projekt, v katerem bodo med 
drugim zaprosili tudi za sredstev za postavitev paketnikov za izmenjavo knjig.  
V ta namen bi ga postavili tudi pri knjižnici Lesce.   
 

Sklep: Svet KS Lesce potrdi postavitev paketnika za izmenjavo knjig 

 

b) Nov defibrilator 

Podjetje Prosafe iz Bleda je v Lescah odprlo nove prostore. Za promocijo 
podjetja bi v Lescah  za dva meseca obesili transparent. Namesto plačila za 2 
meseca, bi podarili in pri njih pred poslovnim prostorom, na  Železniški ulici 5, 

takoj ob cesti na vogalu med pekarno Evropa in mesarijo Mlinarič, namestili 
defibrilator z ogrevano omarico, elektrika za ogrevanje je njihov strošek.  
 
Za ostale defibrilatorje se pregleda in če je potreben servis, se servis naroči. 
Na občino se vpraša, če lahko oni kaj prispevajo. 
 

Sklep: Svet KS Lesce potrdi predlog podjetja Prosafe. 
 

 

c) Drugo 

Branko Rupar vpraša glede projektorja. Pridobili smo nekaj ponudb. Odpre se 

razprava v smeri, ali je potreben ali ne, ali bo stacioniran ali prenosen.  

Matej Burgar bo pregledal ponudbe in pridobi novo ponudbo.  

 

Branko Rupar pove, da so radioamaterji ugotovili, da se je na podstrešju nad 

strojnico zagozdil maček. Da so ga lahko rešili, so odstranili dile, nazaj pa jih 

niso dali. Jože Ropret bo popravil. 

Branko Rupar še pove, da je nekdo vlomil v notranjo električno omarico. Vratca 

bo popravil Jože Ropret. 

 

Matej Burgar pove, da je pridobil ponudbo za tisk knjige od Mediuma d.o.o., od 

Cicera d.o.o. in od Knjigoveznice Radovljica. Najcenejša ponudba je od 

Mediuma d.o.o. Ponudba za tisk 500 kom knjig je okoli 4.000,00 EUR + DDV.  

 

Miha Gluščič predlaga, da se v poznem poletju preveri količino viška 

proizvedene elektrike. Predlaga, da se ob višku elektrike postavijo IR paneli za 

ogrevanje. O zadevi se bo razpravljalo ne eni izmed naslednjih sej.  

 

Mojca Bešter pove, da je v lanskem letu zbrala podpise za postavitev ležečih 

policajev in jih poslala na občino. Odgovora še ni dobila. 

KS na občino vpraša aj se je na zadevi naredilo.  

 

Jože Mlinarič vpraša kaj je s tajnikom. Nesprejemljivo se mu zdi, da ga ni na 

seje. Predsednica pove, da sta imela razgovor. Tajnik, Boštjan Brelih, konec 

leta odhaja v pokoj. V mesecu aprilu imata predsednica in podpredsednik sveta 

KS Lesce sestanek na Občini z županom in direktorico na temo nov tajnik.  
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Jure Fundak iz Kolomedie nas je opozoril, da odkar smo naredili spletno stran 

še nismo naredili vzdrževalnih del. Poslal je ponudbo.  

Svet KS se zaenkrat še ne odloči za vzdrževalna dela. 

 

Od predstavnikov podjetja 7even d.o.o., ki so zadolženi za projekt Rune smo 

dobili sporočilo za organizacijo predstavitve. 

Odgovori se jim, da naj predstavitev pripravijo v Čebelarskem centru in naj nas 

o terminu obvestijo.   

 

 

 
 

predsednica Sveta KS Lesce        
Špela Globočnik                                                  


